HEALTHCARE SEATING COLLECTION



LL-058 Multiple Seating 候诊椅

- 1.Detachable design: It can be any combination of 1, 2, 3, 4, 5, 6.... seats sofa,
- 2. The frame, armrest and cushion are all replaceable, save maintenance cost.
- 3. The cushion cover can be removed and cleaned.
- 4.Professional medical fabric: easy to clean, waterproof, antibacterial, and avoid cross infection.
- 5.Aluminum frame:anti bacteria, anti chemical solvent, anti rust and corrosion.
- 6.Wood armrest: the surface is painted with environmental protection paint, antibiotic treatment, making it comfortable to hold.
- 1.采用可拆式设计:可以任意组合成1、2、3、4、5、6...人座位沙发,
- 2. 脚架,扶手和坐垫都是可以拆卸更换,最大程度节约了维护成本。
- 3.座背套都可以更换清洗。
- 4.医用面料:易清洁,防水,抗菌,避免交叉感染。
- 5.铝合金框架:抗菌、抗化学溶剂、防锈防腐蚀。
- 6.木质扶手:表面涂有环保漆,抗菌处理,手感舒适。

SIZE



















适用于

医疗 | 康复 | 养老 | 疗愈空间

Healthcare furniture | Elderly care furniture | Rehabilitation Center Furniture





LL-057 Sleepover Seating 陪护沙发床

- 1. The sleepover seating can be easily converted into a soft bed for sleep.
- 2. Professional medical PU material: easy to clean, antibacterial, fireproof and avoid cross infection.
- 3 The built-in storage box design: provides ample storage space for the sheets and pillows.
- 4. Wood armrest: the surface is painted with environmental protection paint, antibiotic treatment, making it comfortable to hold.
- 5. Load bearing: 300 pounds (137 kg).
- 6 Application: the sleepover seating is suitable for hospital wards, Let the family in take care of the patient at the same time to get a good rest.

For teachers or staff lounges who need temporary beds, a sleepover seating is also a good choice.

- 1.可以轻松地一步变成平坦的睡眠软床。
- 2.选用专业的医疗pu皮,易清洁,抗菌,阻燃,避免交叉感染。
- 3.自带收纳盒设计,为床单和枕头提供了充足的储物空间。
- 4.选用木扶手,表面做环保油漆,抗菌处理,握感舒适。
- 5.承重300磅(137公斤)。
- 6.用途:适用于医院和养老院病房,让家人在照顾患者的同时获得很好的休息。 对于需要临时床的教师和员工休息室来说,沙发床也是很好的一种选择。

SIZE























Easy one-step transition from seat to sleep position

舒适的沙发轻松一步转变卧式软床







LL-056 Medical Recliners 多功能椅

Designed to be intuitive, Foster Recliner alleviates stress by allowing patients and family to easily sit, elevate their feet or recline.

The modern design integrates function and style to create a patient-centered seating solution.

The slope of the arm is designed to minimize shoulder stress, while the arm caps provide support for egress and ingress.

And the chair's locking casters are located at the back so they're easy to reach.

现代简约设计中融合了医疗座具常备功能, 打造了以患者 为中心的座椅解决方案。

扶养躺椅可减轻患者压力,让病人容易抬高他们的脚或倾 斜靠背。椅子承重可承重750磅(340公斤),5"脚轮与触 感舒适铝合金把手使椅子移动方便。木把手边缘倒V型设 计使得更容易握持。采用专业医疗面料,易清洁,防菌阻 燃,避免交叉感染。

可选配件:输液架、导尿管钩、写字板等。

SIZE



W-71cm



H:118cm



D:85cm



WOOD ARM 实木扶手

Available in a range of finish colors. All wood components feature anti-microbial finish, which assists in reducing the spread of infectious germs, and inhibits fungal spore growth.

提供多种饰面颜色可供选择。所有的木材 都具有抗菌整理,有助于减少感染性细菌的传播,并抑制真菌孢子的生长。



Foot pedal 脚踏板

Universal wheels are installed under the pedals. The pedal can move with the chair.

万向轮安装在踏板下方。踏板可以随椅子



PUSH BAR 推杆

This is a standard feature on the Medical recliner, ergonomically designed to assist caregiving staff in the movement and operation of the recliner, and reduce back strain on the caregiver.

这是医疗躺椅的一个标准功能,符合人体 工程学设计,可帮助护理人员移动和操作 躺椅,并减轻护理人员的背部压力。



Universal wheel 万向轮

The standard caster is 5" in diameter, soft wheel, full swivel, with a lock that in a single action locks both the swivel and rotation of the caster.

标准脚轮直径为5 "软轮,全回转,后轮带有一个锁,在一次操作中锁定脚轮移动。

